
新冠/甲流/乙流三联检，新冠/甲流/乙流临床试验

产品名称 新冠/甲流/乙流三联检，新冠/甲流/乙流临床试
验

公司名称 国瑞中安集团-实验室

价格 .00/个

规格参数

公司地址 深圳市光明区凤凰街道塘家社区光明高新产业园
2号楼1层

联系电话 15815880040 15815880040

产品详情

疫情发展已经进入新阶段，但大部分美国民众对待疫情的态度却越来越放松，进入“躺平”阶段，戴口
罩的人也逐渐减少。在放开防疫管控的同时，防止流感爆发的屏障也随之削弱，前两年由于防疫措施的
严格实施而“消失的流感季”预计会卷土重来，并导致出现新冠和流感叠加的风险。

集合新型，冠状，病毒、甲型流感病毒及乙型流感病毒的抗原检测试剂盒（下称“三联检”）产品可以
同时检测流感和新冠，病毒，以便于在进入流感季节时可以节省检测时间和检测资源。

美国食品和药物管理局（FDA）今年也是持续关注新冠＋流感的联检产品。在此前的Town Hall 例会上，
新冠＋流感联检被反复提及，这值得各大厂商加以关注和重视，为下一步的市场布局做好准备。

The epidemic has entered a new stage of development, but the attitude of most Americans towards the epidemic has
become more relaxed, entering the "lying down" stage, and the number of people wearing masks has gradually
decreased. At the same time as the control of epidemic prevention is loosened, the barrier to prevent the outbreak of
influenza is also weakened. Due to the strict implementation of epidemic prevention measures in the previous two
years, the "disappeared flu season" is expected to return, leading to the risk of new crowns and flu.

The antigen detection kit (hereinafter referred to as "triple inspection") integrating new coronavirus, influenza A virus
and influenza B virus can detect influenza and new coronavirus simultaneously, so as to save detection time and
resources when entering the influenza season.

The US Food and Drug Administration (FDA) also continued to pay attention to the joint inspection products of
New Crown+Influenza this year. At the previous Town Hall regular meeting, the new crown+flu joint inspection was
repeatedly mentioned, which deserves the attention of major manufacturers and prepares for the next market layout.
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